
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Hörja Byalag 2019-08-18 
 
Närvarande 
Christer Jönsson     
Mathias Eroldsson 
Mats Svensson 
Carina Larsen 
Patrik Nordgren (Ej närvarande)  
 
Plats: Hörja Café, kl.19.00 
 

1. Öppning av mötet 
Mötet öppnades av Christer. 

 
2. Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från föregående möte 2019-06-02 godkändes och lades till handlingarna. 
Konstituerande protokoll från 2019-07-07 väntar på underskrift av Patrik innan det kan 
användas som underlag till banken. 
 

3. Val av justeringsman 
Carina valdes tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
 

4. Skrivelser 
 

5. Hemsida 
Namn på styrelsemedlemmar och valberedning ska uppdateras. Protokoll från styrelsemöten 
ska läggas in på hemsidan för perioden 2018/2019, format PDF. Vi väljer att lägga in 
protokoll som information och utan underskrifter. Original sparas i pärm hos sekreterare.  
 

6. Pågående projekt 
 
a) Nya stadgar Byalaget 

Projektet är klart och beslutades vid årsstämma att stadgar godkänns vid nästa årsstämma 
2020. Utkast på stadgar läggs ut på hemsidan. 
 

b) Utegym i Hörja By 
Vi avvaktar besked från kyrkorådet angående lokalisering av utegym vid 
församlingshemmet. Kyrkorådet har möte 28/8 och vi hoppas på besked efter detta. 
Carina har sonderat olika alternativ för bidrag. Vi avvaktar med att söka bidrag tills vi har 
en plats klar för utegymet. 

 
7. Ekonomi 

17.388,05 kr finns i kassan. Vi fick 1095 kr vid årsstämman i bidrag från byn. Efter att betalt 
omkostnader kring korvgrillning och fika samt annonser så blev det ett litet plus i kassan. Vi 
har nu en faktura för hemsidan på ca 500 kr som ska betalas innan nästa möte. 
 

8. Föranmälda frågor 
Inga föranmälda frågor fanns att behandla. 

 
9. Övriga frågor 

Röjning av allmänningar togs upp vid årsstämman. Mats och Mathias undersöker om det finns 
kartor över allmänningar i byn. Det finns även protokollanteckning från styrelsemöte 2011 att 
det är fritt för byn att röja allmänningar. Det ska även utredas vem som har ansvar för röjning 
runt gångbron. Ligger det på allmänning eller är det Trafikverket?  



Skyltar på promenadstigar börjar bli otydliga och behöver tilläggsmålas. Blir en föranmäld 
fråga till nästa möte för beslut. 
 
Valberedningen bjuds in till nästa möte för att presentera sig för styrelsen. 
 

10. Nästa möte 
6:e oktober, kl 19.00 
 
Mötesplan 2019/2020: 
1:e december (2019-12-01) 
2:e februari (2020-02-02) 
5:e april (2020-04-05) 
7:e juni (2020-06-07) 
Årsstämma 12:e juli (2020-07-12) 
 
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande tackar för deltagandet i mötet. 

         
 
 
Hörja 191006 
 
 
 

  …………………………                  ………………………….  
 Christer Jönsson  Carina Larsen  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


